

Consent Letter in Relation to the Personal Information Collection Statement concerning

Northbound China Connect Orders

關於中華通北向交易指示的個人資料收集聲明確認函

To: **China Galaxy International Securities (Hong Kong) Co., Limited**
致: **中國銀河國際證券(香港)有限公司**

生效日期 Effective Date _____

客戶名稱 Name of Client		客戶號碼 Account No.	
------------------------	--	---------------------	--

I/We would like to participate in Northbound China Connect trading and hereby acknowledge that:

本人/吾等欲申請參與中華通北向交易，現僅此確認：

1. I/We have been provided with a copy of the Terms and Conditions, including Notes Relating to Personal Data Privacy Policy regarding New Investor Identification Regime under Part J (“**Personal Data Privacy Policy**”), effective July 27, 2018;

本人/吾等現確認已收到於 2018 年 7 月 27 日生效的帳戶條款及條件，包括帳戶條款及條件中癸部有關投資者識別碼制度（「個人資料私隱政策」）；

2. I/We have read and understood the contents of the Terms and Conditions, including but not limited to the Personal Data Privacy Policy and the appendices;

本人/吾等已閱讀並理解帳戶條款及條件，包括但不限於個人資料私隱政策和附錄；

3. I/We accept the Terms and Conditions, including but not limited to the Personal Data Privacy Policy and the appendices, and agree to be bound by them.

本人/吾等確認並接受帳戶條款及條件，包括但不限於個人資料私隱政策和附錄，並同意受其約束。

I/We agree and hereby signify my consent for you to use my personal data on the terms of and for the purposes set out in the Personal Data Privacy Policy and the Appendices.

本人/吾等特此簽署，確認並同意 貴公司可根據個人資料私隱政策及附錄及其所述的目的使用本人/吾等的個人資料。

此致

Yours faithfully,

客戶簽署 Client Signature

請用留存於本行之簽署式樣 Please use signature(s) filed with us

For Official Use Only		
S.V.	Inputted By	Approved By